
ZÁPIS z 10. ZASEDÁNÍ

ZASTUPITELSTVA

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA—SUCHDOL

DNE 19. zÁŘí 2024

Zasedání bylo zahájeno v 18.07 hod.

Starosta přivítal přítomné zastupitele na 10. zasedání Zastupitelstva MČ Praha—Suchdol.

Starosta konstatoval, že 10. zasedání zastupitelstva bylo řádné svoláno a vyhlášeno.

Přítomno: 14 zastupitelu: Ing. Petr Hejl, RNDr. Ludmila Knappová, JUDr. Zlata Kohoutová,

Ing. Pavla Bradáčová, Ing. Andrea Hrobská Mináriková, Marek Bor, Mgr. Kristýna Janstová,

MBA, ing. Vladimir Kubeček, lng. Václav Vik, lng. Bc. Radim Fišer, PhDr. Tomáš Opočenský,

Ing. Gabriela Lnéničková, MBA, lng. Věra Štěpánková, MBA, David Skála,

Omluveni: Ing. Ondřej lmlauf.

Starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelu, zastupitelstvo je

usnášeníschopné.

Starosta požádal přítomné minutu ticha k uctění památky bývalé zastupitelky Ing. Jany

Hanusové, která zesnulá.

Starosta seznámil zastupitele snávrhem programu 10. zasedání ZMČ Praha-Suchdol,

Starosta vyzval přítomné zastupitele k připomínkám k programu.

lng. Bc Radim Fišer požádal o zařazení bodu na program jednání: Kontribuce za stavbu

dálnice DO. Starosta požádal pana Fišera, aby v krátkosti seznámil s navrženým bodem.

Starosta požádal přítomné zastupitele 0 hlasování, Hlasování o zařazení bodu na program

jednání. Usnesení: pro: 1, proti: 11, zdržel se: 2. Návrh na zařazení bodu do programu

jednání nebyl přijat.

K programu nebyly žádné další připomínky.

Hlasování o programu 10. zasedání: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0.

Program 10. zasedání byl schválen.

Schválený program zasedání je přílohou tohoto zápisu.

Volba 3 členů návrhového výboru: Navrženi byli: Ing. Vladimír Kubeček, Marek Bor a PhDr.

Tomáš Opočenský. Hlasování pro návrhový výbor: pro: 14, proti: 0, zdržel se: O. Pan

Opočenský, pan Bor a pan Kubeček byli 14 hlasy zvoleni členy návrhového výboru.

Volba ověřovatele: navržena byla: RNDr. Ludmila Knappová. Hlasování o návrhu: pro: 14,

proti: 0, zdržel se: O. RNDr. Ludmila Knappová byla 14 hlasy zvolena ovéřovatelkou.

Určení zapisovatele: lng. Anna Genzerová, tajemnice ÚMČ Praha-Suchdol.

Starosta informoval přítomné, že prUběh zasedání bude on—line přenášen na internet,

Program zasedání:

Diskuse.
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Do diskuse se přihlásila paní z veřejnosti. Poděkovala za vybudování chodníku před jejím

domem na adrese Budyňská 8. Dále se dotázala, zda je stavba ze strany MČ kontrolována,

jelikož není v dlažbě chodniku nasypáno dostatečné množství písku. Dále se ptala, zda by

bylo možné dolík v silnici před jejím domem vyrovnat tak, aby se netvořila louže. Pan starosta

reagoval vysvětlením situace při opravách komunikací ve zmíněné ulici.

Po ukončení diskuse předal pan starosta řízeni zasedání paní místostarostce.

1. Plnění rozpočtu MČ Praha-Suchdol za I. pol. r. 2024. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení:

pro: 11, proti: 0, zdržel se: 3. Usnesení č.j. 10/1/2024 bylo přijato.

2. Návrh rozpočtového provizoria na r. 2025. Diskuse: O. Hlasování o usnesení: pro: 11,

proti: 0, zdržel se: 3. Usnesení č.j. 10/2/2024 bylo přijato.

Po ukončení projednávání druhého bodu programu předala pani místostarostka řízení

zasedání panu starostovi.

3. Participativní rozpočet MČ Praha-Suchdol na rok 2025. Diskuse: Pan Bor měl

upřesňující dotaz k definici měkkého projektu. Paní Štěpánková odpověděla, že pro měkké

projekty bude vždy zásadní evaluace navržených projektu, kdy se bude posuzovat přínos

projektu pro občany Suchdola. Pan Fišer se zeptal, zda jsou vyčísleny náklady na

provozování zařízení, která se pořídila z participativních rozpočtu. Paní Štěpánková

odpověděla, že nevidí důvod k vyčíslování těchto nákladu samostatně, protože MČ pečuje

o všechny prvky umístěné ve veřejném prostoru bez ohledu na způsob jejich financování při

pořízení. Paní Knappová dodala, že součástí evaluace projektu je posouzení provozních

nákladů navržených projektu. Hlasování o usnesení: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 3. Usnesení

č.j. 10/3/2024 bylo přijato.

Po ukončení projednávání třetího bodu programu předal pan starosta řízení zasedání paní

místostarostce.

4. Prodej části pozemku parc. č. 2398/1, k.ú. Suchdol. Diskuse: 0, Hlasování o usnesení:

pro: 14, proti: 0, zdržel se: O. Usnesení č.j. 10/4/2024 bylo přijato.

5. Věcné břemeno Vodafone, ul. Sídlištní a okolí. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení: pro:

14, proti: O, zdržel se: O. Usnesení č.j. 10/5/2024 bylo přijato.

6. Kočárovna. Diskuse: Pan Skála doplnil předklad pana starosty, že duvodem nesouhlasu

HLMP s přijetím dotace a vybudování regionálního kulturního centra je, že je v kolizi

s budoucím využitím Brandejsova dvora jako gymnázia. Paní Knappová dotázala. jak bylo

plánováno přebudování Kočárovny. Pan starosta promítl obrázek z vizualizace studie. Dále

se paní Knappová zeptala na výši dotace. odpověd'je 10 mil. Kč. Paní Janstová se zeptala,

zda by bylo možné v projektu vybudování regionálního centra pokračovat, pokud by se

ukázalo, že projekt přebudování Kočárovny nekoliduje s využitím Brandejsova dvora pro

využití gymnázia. Pan starosta odpověděl, že jsme limitovaní termínem pro podání žádosti

o dotaci. Do dalších období se s touto dotací již nepočítá, ale není vyloučeno, že budou

vypsány jiné podobné dotace. Pan Fišer se zeptal pana Skály, jak se vyvíjí situace s

plánováním gymnázia. Pan Skála odpověděl, že první studie na přebudování areálu

Brandejsova dvora na gymnázium by měla být hotová koncem roku 2024. Zastupitelstvo

bere na vědomí.

7. Objekt pro dětské skupiny. Diskuse: Pan Skála se zeptal, zda po dobu udržitelnosti se

mohou v objektu provozovat i jiné činnosti, např. v odpoledních hodinách. Odpověděl pan

starosta, že ano. Pan Kubeček se zeptal, kdo bude provozovatelem dětské skupiny.

Odpověděl pan starosta, že provoz může být zajištěn MČ i privátně. Paní Hrobská se zeptala

na časový harmonogram projektu vzhledem k dotačním podmínkám. Odpověděl pan

starosta, že do 31.122024 musí být podána žádost o stavební povolení. Paní Janstová se
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zeptala na koordinaci dětské skupiny se zápisy do školek, vzhledem k plánovanému

dokončení stavby. Pan starosta odpověděl, že dětské skupiny nemají tak pevná pravidla pro

zápisy jako školská zařízení. Pan Fišer se zeptal k dotaci na vybudování objektu dětské

skupiny, zda nejsou signály, že by dotace mohla být ze strany poskytovatele odmítnuta. Pan

starosta odpověděl, že takové signály zatím nejsou. Hlasování o usnesení: pro: 14, proti: O,

zdržel se: O. Usnesení č.j. 10/7/2024 bylo přijato.

8. Usneseni Rady MČ Praha-Suchdol za uplynulé období. Diskuse: O, Zastupitelstvo bere

na vědomí.

Interpelace.

Pan Bor se zeptal, zda se MČ seznámila se závěrečnými podmínkami EIA. Pan starosta

odpověděl, že zásadní připomínky MČ nebyly přijaty. Paní Lněničková doplnila, že byla

zahrnuta krajinářská studie pana Kasla, dále se požaduje aktualizace velkého množství

podkladu, které již nejsou aktuální. Paní Štěpánková dodala, že již nebude možné se vyjádřit

ke studiím. Pan Bor se zeptal ohledně vyhrazeného pruhu pro BUS v Sedlci. Pan Skála

potvrdil, že dnes obdržel první vyhodnocení od Ropidu, které potvrdilo zhoršení vzniklé situace

pro MHD. Příští čtvrtek 26.9. by už měl být znám konkrétní harmonogram opatření ke zlepšení

situace. Dále se rozvinula diskuse na téma osobních zkušenosti s kruhovým objezdem

v Sedlci, autobusem č. 107 v ranní špičce i odpoledních hodinách a nad možnými řešeními

nastalé situace. Paní Knappová se zeptala ke stavbě tramvajové tratě, zda je již vyjasněno,

jestli se bude ukončovat u Zemědělské univerzity nebo na Výhledech. Odpověděl pan starosta,

že zatím není rozhodnuto. Pan Fišer se zeptal, zda si MČ nechala zpracovat právni analýzu,

fázích plánování projektu bude možné podat odvolání. Pan Fišer apeloval na zpracování

právni analýzy, jakým způsobem se bude možno bránit proti stavbě DO. Na’sledné se rozvinula

diskuse na téma stavby D0.

V další části interpelací paní místostarostka informovala o materiální sbírce pro obce zasažené

povodněmi, pan starosta informoval o finančním daru schváleným Radou městské části pro

obec Hanušovice. Dále paní místostarostka informovala o nadcházejících kulturních akcích.

Pan Bor se zeptal na termín dalšího jednání ZMČ, pan starosta odpověděl, že ještě není

stanoven, závisí na termínech schvalování rozpočtu HLMP.

Zasedání bylo ukončeno ve 19:48 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 19. 9. 2024.
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